
 

Referat Skolebestyrelsesmøde  
Torsdag d. 6. juni 2024 kl. 18.00-20.00 på Næstved specialskole, kontoret 

 

Medlemmer  

 
Medarbejderrepræsentanter:  

Mette Lauenberg og Thomas Christian Nielsen 

 

Forældrevalgte:  

Maria Lunn Behrenthz, Trine Flindt-Larsen, og Jette Kristine Hansen 

 

Ledelsen: Mads Harkjær Møller og Mette Hugger  

 

Fraværende: Kim Tore Sem Dambæk 

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 58 

Godkendelse af dagsorden   

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Velkommen til Jette. 

Dagsorden er godkendt, og Mads er valgt 

som mødeleder.  

Sag 59 

Status på økonomi – 1 bilag  

Orientering 

Vores økonomi ser forsat fornuftig ud, vi er 

fortsat underlagt ansættelsesstop og 

indkøbsstop.  

Sag 60 

Godkendelse af skemaer – 1 bilag  

Jf. Folkeskoleloven §45, stk. 4  

 

§45, Stk. 4. I forbindelse med planlægningen 

af det kommende skoleår forelægger 

skolens leder det kommende skoleårs 

skemaer for undervisningen og rammerne 

for skiftende skemaer for skolebestyrelsen, 

med henblik på at skolebestyrelsen kan 

afgive en udtalelse herom  

 

Herunder principiel drøftelse omkring 

lærerressourcer på alle lektioner i 

klasserne.  

Beslutning 

Bestyrelsen har set skemaerne igennem og 

beslutter at skolen overholder rammerne 

for undervisningens organisering, og 

skemaerne er hermed godkendt.  

 

Thomas synes det er et problem og en stor 

udfordring, at der ikke er to lærer i alle 

klasserne. I indskolingen er der ikke to lærer 

i klasserne, faggruppen er den mindste 

faggruppe på skolen og sådan bør det ikke 

være.  

De eneste klasser der ikke er lærerdækket, 

er vores LK-række.  

 

Hvis vi skal ansætte, kigges der på hvilken 

faggruppe der skal ansættes ind i.  
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Hvis punktet skal på dagsorden igen, skal 

bestyrelsen komme med et konkret forslag 

til punktet.  

Ledelsen undersøger om bestyrelsen kan 

beslutte lærernormeringen.  

Sag 61 

Godkendelse af budget 24-25 – 3 bilag  

Beslutning 

Hvilke poster er der ikke brugt alle 

pengene. Til næste gang ønskes 

forbrugsprocenter på rådighedsbudgettet.  

Overordnet budget er godkendt 

Rådighedsbudgettet skal tilrettes, og 

godkendes på august mødet.  

Sag 62 

Godkendelse af værdiord – 1 bilag  

Drøftelse 

Værdiordene er godkendt.  

Sag 63 

Svømmeundervisning på hvilke klassetrin 

Drøftelse  

Forslag om en fælles tid i den nye 

svømmehal, hvor en bus fyldes med de 

klasser der vil svømme.  

I Næstved Kommune er det besluttet at 

elever på 4. og 5. klassetrin skal tilbydes 

svømmeundervisning.  

Frem til jul, fortsætter vi med svømning 

som vi plejer. Punktet sættes på igen, når vi 

ved mere om den nye svømmehal.   

Sag 64 

Nyt fra  

Rettighedsråd: 

Forældre:  

Medarbejdere: 

Ledelse:  

Orientering  

Rettighedsråd: 

Der kommer en ny koordinator for 

rettighedsrådet i kommende skoleår, da 

nuværende koordinator skal have andre 

opgaver. Der er ikke noget fra sidste 

rettighedsrådsmøde 

 

Forældre:  

Ingen bemærkninger 

 

Medarbejdere: 

Ingen bemærkninger 
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Ledelse:  

Der er slået en psykologstilling op, til 

ansættelse på Næstved Specialskole pr. 1-8-

24.  

 

Opfordring til at bestyrelsen orienterer sig i 

dagsorden på BUU den 11. juni 2024. 

 

Michelle vender tilbage fra barsel i august 

2024. 

 

Tak for et godt første år.  

Sag 65 

Punkter til kommende møder  

Beslutning 

Rådighedsbudget for skoleåret 24-25 

Logoproces 

Sag 66 

Beslutning om forkortelse af skoledagen for 

udskolingen, jf. Folkeskolelovens §16B, stk. 

2  

Beslutning 

Bestyrelsen beslutter at på Næstved 

Specialskole forkortes skoledagen, jf. §16B, 

stk. 2.  

Sag 67 

Logoproces, det videre arbejde herunder 

økonomien til processen  

Beslutning 

Kim forhører sig om økonomien til runde 2 i 

processen. Kim melder tilbage i vores 

Aulatråd.  

 

Hvis ikke der er økonomi til det, går vi 

videre i logoprocessen med fokus på logoet 

hvor i´et er omvendt, som et udråbstegn 

med en farve.  

Sag 68 

Eventuelt –  

Orientering 

Ingen bemærkninger.  

 

 


